
 

 

Medborgarförslag om att anställa ordningsvakter 
Från:    
Skickat: den 9 januari 2018 12:27 
Till: ole‐jorgen.persson@moderaterna.se; olejorgen.persson@moderaterna.se; Anna Jonazon 
<anna.jonazon@stockholm.se>; dennis.wedin@moderaterna.se; markku.sirvio@comhem.se; 
markus@birgander.com; annika@onskeprodukter.se; naemi.karlsson@metria.se; 
olof.kollinius@moderat.se; rosen.carolina@gmail.com; maurice.forslund@kristdemokraterna.se; Per 
Kjellander <per.kjellander@stockholm.se>; fredrik.cederblom@stockholm.se; Sara Hallström 
<sara.hallstrom@stockholm.se>; Clarisa Eliasson <clarisa.eliasson@stockholm.se>; Inger Cronlund 
<inger.cronlund@stockholm.se>; Connie Stålhäll‐Wallin <connie.stalhall‐wallin@stockholm.se>; 

margareta.ericson@stockholm.se <margareta.ericson@� � �stockholm.se>; abdi‐nur.isse@

stockholm.se <abdi‐nur.isse@� � �stockholm.se>; Ditte Westin <ditte.westin@stockholm.se>; 
Funktion Funktionsbrevlåda SD03 STADSDEL <spanga‐tensta@stockholm.se> 
Ämne: VB: Lugnt på stan. Kommunala Ordningsvakter (EJ Vaktbolag) 

 
Hejsan 
 
Ett stort lösning att hjälpa medborgarna i eran stadsdel är att få ett lite bättre trygghet för 
företagarna och privata medborgarna. Polisen inte räcker till ska man kunna hjälpa dom med 
att anställa egna ordningsvakter som kan patrullera i området och medverka för att 
upprätthålla allmänna ordningen. 
I detta mening så ger jag information om att ni kan i erat eget regi anställa ordningsvakter 
utan att behöva någon vaktbolag som kan kosta enorma pengar. Redan nu så finns det 
många stadsdelar som har börjat med det och resultatet är enormt positivt. Jag lägger ut ett 
protokoll med info från Landskronas Stad som berättar hur det går till och dessutom kontakt 
person med eventuella frågor. 
undrar ni något så får ni mer en gärna kontakta mig så kan jag hjälpa er. 
 




